
Interpelace 

Vozový park MČ Praha 5 

 

3. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 5 

 

Bc. Josef Žebera 

tajemník Úřadu MČ Praha 5 

 

Vážený pane tajemníku, 

obracím se na Vás s interpelací ve věci vozového parku MČ Praha 5. 

Rada MČ Praha 5 na 7. zasedání dne 20. 2. 2019 schválila výběr účastníka výběrového řízení 
na veřejnou zakázku malého rozsahu s názvem „Operativní leasing“. Předmětem veřejné 
zakázky je poskytnutí třech osobních automobilů MČ formou operativního leasingu na dobu 
čtyř let. Důvodová zpráva neobsahovala celkový přehled autoparku MČ a analýzu využití 
stávajícího vozového parku a analýzu dalších potřeb a využití nových vozů. Před zasedáním 
Rady MČ Praha 5 jsem Vás v této věci kontaktovala a Vy jste navrhl, že materiál lze stáhnout 
a dopracovat o výše uvedené a předložit na příští jednání. Toto se nestalo a materiál byl 
schválen Radou MČ. 

Na základě takto schváleného materiálu je zřejmé, že jediným zdůvodněním nákupu třech 
osobních automobilů jsou zvýšené nároky nových radních na vozový park. Tj. navýšení počtu 
osobních automobilů pro účely radních MČ za třech na šest při stejném počtu členů Rady. 

Prostřednictvím interpelace Vás žádám o následující sdělení: 

1. Celkový přehled stávajícího autoparku a jeho využití včetně informace komu byly 
vozy přiděleny k užívání. 

2. Zdůvodnění pořízení nových automobilů a sdělení, pro které osoby jsou určeny 

 

 

Děkuji za ústní i písemnou odpověď. 

 

S pozdravem 

 

Jarmila Svobodová 

zastupitelka MČ Praha 5 


